
Erhvervsudvalget

Til: Erhvervsministeren

Dato: 18. august 2022

I et kommende samråd ønsker udvalget en drøftelse af følgende spørgsmål:

ERU alm. del

Samrådsspørgsmål AD
Mener ministeren, at det er rimeligt, at Finanstilsynet laver lovgivning ad bagdøren og 
voldsomt strammer reglerne for realkreditbelåning, jf. artiklen i Jyllands-Posten den 12. 
august 2022 ”Banker advarer: Populært lån er i farezonen”, hvor borgere løbende skal 
indsende årsopgørelse og budgetter, hvis de har et realkreditlån med 10 års afdragsfri-
hed eller mere?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Heidi Bank (V) og Torsten Schack Pedersen (V).

På udvalgets vegne
Anni Matthiesen
formand
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